
Prečo je nám dobre tam, kde sme? 

Človek je tvor veľmi zvedavý, a preto rád skúma svet pod vodou, vysoko v horách, ba 

dokonca aj vo vesmíre. Čo všetko sa nám tam však môže stať? Aké fyzikálne faktory môžu na 

človeka pôsobiť? Prečo je nám dobre tam, kde sme? Odpovede na otázky nám v rámci 

Týždňa vedy a techniky na JLF UK v Martine poskytol na online prednáške doc. RNDr. 

Michal Šimera, PhD. Prednášky sa zúčastnili žiaci prímy B a tercie A počas svojich hodín 

fyziky. Dozvedeli sa veľa zaujímavých informácií o silách, ktoré pôsobia na ľudský 

organizmus a ako sa sily a ich účinky menia, keď sa človek pohybuje vo veľkých hĺbkach, 

alebo veľkých nadmorských výškach či dokonca vo vesmíre. Ak si chcete pozrieť celú 

prednášku, kliknite na link https://www.youtube.com/watch?v=12a96OIQFMo 
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